
1 
 

ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data de 

27.04.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința ordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget-contabilitate; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea sistemului de 

termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-nul Viorel Juglan – inspector Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea sistemului 

de termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-na Cătălina Tecuceanu – șef Serviciul taxe și impozite locale; 

▪ d-na Diana Cotea – șef Birou agricultură; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-na Ionica Mandea – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Serviciul corp de control al primarului; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-na Oana Isac – director Creșe Focșani; 

▪ d-nul Adrian Vulpoiu  – director SC Salubrizare și Servicii Publice Focșani SA. 

▪ d-nul Vladimir Dușinschi – director Administrația Piețelor SA Focșani; 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA; 

▪ d-na Maria Murgoci – director Ansamblul folcloric Țara Vrancei Focșani; 

▪ d-nul Manole Merchea – director SC ENET SA Focșani; 
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▪ d-nul Ionuț Drilia – director Ateneul Popular Mr. GH. Pastia. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

SECȚIUNEA I 

 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 11,65 mii lei, din bugetul 

local al Municipiului Focșani pe anul 2023, pentru derularea proiectului „1 IUNIE, 

ZIUA INTERNAȚIONALĂ A COPILULUI – ZIUA CREAȚIEI”, precum și 

pentru proiectul „CULORILE FERICIRII”, proiecte inițiate și organizate de 

Consiliul Local al Tinerilor din Municipiul Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei/unor finanțări rambursabile 

în valoare de maximum 50.000.000 lei în vederea realizării unor obiective de 

investiții de interes local; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 419/2018 privind aprobarea 

documentațiilor tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, faza DALI 

și descrierea sumară a investiției propuse a fi realizată prin proiect pentru obiectivul  

„Reabilitarea, modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței 

cu program prelungit nr. 16”, cu modificările și completările ulterioare;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 457/2019 privind aprobarea 

proiectului și a cheltuielilor legate de proiect pentru proiectul „Reabilitarea, 

modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței cu program 

prelungit nr. 16”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local 

nr. 321/2018 pentru aprobarea documentației tehnico-economice – faza DALI, a 

indicatorilor tehnico-economici și a descrierii investiției propuse a fi realizată prin 

proiectul „Resistematizarea infrastructurii de transport la nivelul Municipiului 

Focșani, în vederea creșterii atractivității și accesibilității deplasărilor cu 

transportul public, cu bicicleta și pietonale”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind indexarea, la nivelul Municipiului Focșani, a 

impozitelor și taxelor locale pentru anul fiscal 2024, cu rata inflației 13,8%; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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8. proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii și criteriilor pentru concursul 

organizat în vederea numirii directorului gradul II și directorului adjunct gradul II 

la Direcția de Dezvoltare Servicii Publice Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

9. proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei nr. 2 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Focșani nr. 451/2022 privind aprobarea 

organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de 

Asistență Socială Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

10. proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale și aprobarea 

apartamentării imobilului cu destinația de Dispensar medical, situat în Municipiul 

Focșani, str. Revoluției nr. 12, Județul Vrancea, aparținând domeniului privat al 

Municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

11. proiect de hotărâre privind aprobarea modificărilor aduse anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Focșani nr. 383/10.12.2015 privind însușirea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al  municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

12. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea HCL nr. 384/2015 privind 

aprobarea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al Municipiului 

Focșani, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

13. proiect de hotărâre privind completarea și modificarea anexelor la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 59/2007 privind aprobarea inventarierii și clasificării 

parcărilor și locurilor de parcare din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

14. proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la regulamentul privind 

ocuparea domeniului public/privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării 

și funcționării teraselor sezoniere, aprobat prin HCL nr. 112/19.04.2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

15. proiect de hotărâre privind constituirea dreptului de servitute de trecere cu titlu 

oneros asupra terenului în suprafață de 819 mp. Aparținând domeniului privat al 

Municipiului Focșani, identificat prin număr cadastral 68514, T 86, P 440, înscris 

în Cartea Funciară nr. 68514, în favoarea MOL ROMÂNIA PETROLEUM 
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PRODUTS S.R.L., în vederea asigurării accesului auto și pietonal la stația de 

carburanți; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

16. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 18,00 mp. situat în Focșani, Aleea Căminului nr. 9, sc. 1, județul 

Vrancea, T. 177, P. 9357 înscris în CF 71207 ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către doamna Arion Nina; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

17. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului 

situat în Focșani, str. Pinului nr. 1, bl. 1, ap. 18 înscris în CF 65504-C1-U36 UAT 

Focșani și a boxei înscrisă în CF 65504-C1-U11 UAT Focșani către domnii Boboc-

Gurguiatu Victoraș-Claudiu și Boboc-Gurguiatu Liliana-Alina;  

Inițiatori, Primar, Cristi Valentin Misăilă și consilieri locali 

Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian 

 

18. proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea 

imobilelor – terenuri arabile situate în extravilan Focșani, tarlaua 50, parcela 207/1 

cu suprafețele de: 1546 mp, înscris în CF 61564; 482 mp, înscris în CF 61566; 

1026 mp, înscris în CF 61578; 1157 mp, înscris în CF 61580; 1546 mp, înscris în 

CF 61572 și 1049 mp, înscris în CF 61575, aflate în proprietatea S.C. PANDORA 

PROD S.R.L., pentru care au fost depuse ofertele de vânzare nr. 15, 16, 17, 18, 19 

și 20 în data de 30.03.2023;         

       Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

19. proiect de hotărâre privind desemnarea unui consilier local ca membru în cadrul 

rețelei aleșilor locali din Uniunea Europeană în cadrul proiectului; „Construim 

Europa împreună cu autoritățile locale”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

20. proiect de hotărâre privind numirea unui consilier local membru în Comitetul 

Director al Clubului Sportiv Municipal Focșani 2007; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

21. proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului 

de personal pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Focșani,  

cabinetul primarului și viceprimarii municipiului Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

22. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 
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str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

23. proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, casării 

și valorificării în condițiile legii; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

24. proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea  valorificării  

și, după caz, casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al municipiului 

Focșani; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

25. proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 din anexa nr.2 – Contract cadru, la 

HCL nr.252/28.09.2010 privind aprobarea înființării și alegerii formei de gestiune a 

serviciului public de administrare și exploatare a piețelor agroalimentare, a 

bazarurilor, târgurilor și oboarelor din Municipiul Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

26. proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului local al 

Municipiului Focșani nr. 414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de 

pornire la licitație pentru închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea activității, 

începând cu anul 2021 de către Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A., cu 

modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

1. Adresa Direcției de Asistență Socială Focșani nr. 3870/30.03.2023  înregistrată la 

Primăria municipiului Focșani sub nr. 33987/31.03.2023  privind efectuarea orelor de 

muncă în folosul comunității de persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social 

pe luna martie 2023; 

 

SECȚIUNEA a III-a – Diverse 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 27.04.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 369 

din 21.04.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 
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 Doamna Ailincuței Lauriana este absentă astăzi, a anunțat conform prevederilor 

legale. 

 Doamna Balaban Elena Luminița?” 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?”  

 Domnul consilier Costel Bîrsan „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?  

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia? Nu mă aude, este prezentă. 

Domnul Mocanu Georgian Cristinel? Este online, prezent. 

Domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae? Nu mă aude este prezent, confirm.” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Domnul consilier Georgian Cristinel Mocanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„constat că în sală sunt prezenți 19 consilieri locali municipali, iar în mediul online 1, 

absentă consemnată fiind doamna Ailincuței. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 30.03.2023, dacă sunt discuții pe marginea acestui proces verbal? Supun la vot 

procesul verbal, cine este „pentru”? Toți domnii consilieri din sală sunt „pentru”. 

Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Cristinel Mocanu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica 

și Ungureanu Daniel procesul verbal a fost aprobat. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliul Local din 

data de 04.04.2023, dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal?” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „consemnați vă rog că nu 

particip la vot. Mulțumesc.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală sunt 18 voturi „pentru”. 

Domnul Mocanu? Este „pentru” a postat mânuța. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei 

Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel și o 

neparticipare la vot a doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria,procesul verbal 

a fost aprobat. 
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Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliul Local din 

data de 19.04.2023, dacă sunt discuții pe marginea procesului verbal?” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „vă rog să consemnați 

doamna secretar că nu particip la vot. Mulțumesc.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„da consemn, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală sunt 18 voturi 

„pentru”. 

Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Cristinel Mocanu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei 

Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, 

Zîrnă Cristian, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel și o 

neparticipare la vot a doamnei consilier Dimitriu-Bunghez Ana Maria,procesul verbal 

a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică, mai 

puțin proiectul de la poziția nr. 25 de pe ordinea de zi care nu are avizul comisiei de 

specialitate. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc 

doamna secretar. Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua domnule 

Primar, bună ziua stimați invitați, bună ziua tuturor celor care ne urmăresc în online. 

Am fost convocați astăzi în ședința ordinară a lunii aprilie de domnul Primar prin 

Dispoziția nr. 369/2023. Sunt convins că mapa a primit-o toată lumea. Am dezbătut-o 

în cadrul comisiilor de specialitate, motiv pentru care întreb dacă aveți observații pe 

marginea ordinii de zi? Vă rog domnul Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „bună ziua 

doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați, dragi colegi, Hristos a înviat! În 

completarea ordinii de zi de astăzi propun un singur proiect: proiect de hotărâre privind 

alocarea sumei de 9,80 mii lei din bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 2023 

Școlii Gimnaziale ”Anghel Saligny” Focșani în vederea participării elevului Șonțu 

Tudor Ștefan la Olimpiada Internațională ”WORLD MATHEMATICS LEAGUE”. 

Mulțumesc.” 
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Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc 

domnule Primar. Alte discuții? Vă rog domnule Macovei.” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „bună ziua, mulțumesc. Domnule 

Primar, stimați colegi după cum știți am avut discuții destul de ample și contradictorii 

la comisia de buget și administrație publică. Recomand domnului Primar să retragă 

acest proiect de pe ordinea de zi, având timp în următoarele zile să-l discutăm mai în 

amănunt, dacă sunteți amabil. Mulțumesc.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „care 

proiect? La care proiect vă referiți?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei la proiectul nr. 2, am spus.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da domnul 

consilier, eu..., să spunem că poate îl retrag, deși nu cred că este normal să-l retragem 

atâta timp cât este un proiect extrem de important, este vorba despre contractarea unei 

finanțări rambursabile în valoare de 50.000.000 de lei în vederea realizării unor 

obiective de investiții finanțate din fonduri europene a căror... atenție, termen de 

finalizare este 31 decembrie 2023 și orice întârziere în a găsi resursele financiare de a 

asigura partea noastră de cofinanțare la aceste proiecte poate duce la o întârziere a 

proiectelor în sine, în realizarea lor și a depăși acest termen de 31 decembrie, ceea ce 

ar duce, la pierderea inclusiv a finanțării din fondurile nerambursabile oferite de 

Uniunea Europeană. Cred că maxim 2 săptămâni avem timpul fizic necesar să putem 

să ne lămurim asupra anumitor aspecte cu toate că sunt... repet, sunt sume alocate 

conform Hotărârilor de Consiliu Local prin care dumneavoastră ați aprobat bugetele 

acestor proiecte. În acele bugete erau prevăzute atât sumele, valoarea totală a 

proiectului cât și partea de cofinanțare primită de la Uniunea Europeană, cât și partea 

de cofinanțare pe care noi suntem obligați, ne-am angajat că o vom asigura din bugetul 

local. Din bugetul local se poate asigura o parte de cofinanțare din mai multe resurse, 

fie din bugetul local, din fondurile, din veniturile proprii, fie dintr-un împrumut așa 

cum vă propunem noi aici pentru că suma este foarte mare, iar bugetul local nu dispune 

de o asemenea sumă într-un termen atât de scurt pentru a putea să facă asemenea 

investiții, dar ne-am asumat cu toții că este oportunitate dat fiind faptul că sunt proiecte 

pe fonduri europene. Și chiar dacă am avut niște sume prealocate, au fost sumele la 

unele proiecte chiar sume foarte mici prealocate, dar cu toate acestea ne-am asumat că 

vom pleca la acest drum și vom finaliza aceste obiective de investiții. Repet a căror 

termen este 31 decembrie 2023. ”  

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „...domnule 

Primar, ideea era în felul următor...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...da... voi 

retrage proiectul acesta, dar cu rugămintea expresă către dumneavoastră să ne întâlnim 

să discutăm, să analizăm, să vedem, să vă lămuriți cu privire la ce aspecte doriți 

dumneavoastră cu privire la acest împrumut și să încercăm să găsim soluția necesară 

pentru a finaliza aceste proiecte. Și nu sunt niște proiecte mici, sunt niște proiecte 

extrem de importante, este vorba de reabilitarea Grădiniței nr. 13, Grădiniței 10, Creșa 

1, Grădinița 1, construirea unui centru multifuncțional de activități educative, culturale, 

recreative în cartierul Bahne, în locul blocului G2, reabilitarea și modernizarea 

locuințelor sociale din strada Revoluției 16 și 17, creșterea performanței energetice 
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pentru Cinematograful Balada, reabilitarea pentru creșterea eficienței energetice la 

cladirea internat a Liceului cu Program Sportiv, Grădinița 15, Liceul Tehnologic G.G. 

Longinescu, lucrările pentru performanța energetică și lucrări conexe la Colegiul 

Național Spiru Haret și finalizarea lucrărilor aflate acum în derulare privind 

Resistematizarea structurii de transport din municipiul Focșani. Eu îl retrag la cererea 

dumneavoastră, dar cu această condiție să putem să discutăm într-un termen cât mai 

scurt pe marginea proiectului pentru a putea să găsim soluții, dacă nu ... măcar să 

spunem constructorilor să se oprească să nu mai dăm ...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „...domnule Primar 

dat fiind faptul că noi nu am avut o discuție în prealabil pe acest...doar ne-ați adus la 

cunoștință...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...domnul 

Gheoca discuțiile...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „...domnule Primar 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...discuțiile 

au fost nenumărate, dumneavoastră ați aprobat indicatorii de anul trecut... 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „...lăsați indicatorii 

pentru proiecte... eu cred că este oportun să facem chestiunea asta. Pentru o discuție 

mai amplă, atâta tot. Vă rog domnul Macovei.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...aștept să 

veniți la discuții, cu toate că m-aș fi așteptat să discutăm ...” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „domnule Primar, mulțumesc mult 

pentru detalierea făcută, într-adevăr proiectul este foarte important, suma este destul 

de mare și cred că cu toții trebuie să fim foarte bine lămuriți. Și eu sunt de principiul 

că trebuie să discutăm mai în amănunt și din acest motiv v-am cerut și vă mulțumesc 

că l-ați retras și recomand bineînțeles în următoarele zile săptămâni să ne întâlnim și 

să lămurim toate aspectele acestui proiect. Vă mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul Dumitru 

vă rog.” 

Domnul consilier Victor Dumitru „în primul rând ca să fim corecți trebuie să 

folosim termenii corect. Nu este vorba de cofinanțare. Pe POR, pe PNRR... pe POR 

finanțarea este de 98%, pe PNRR este de 100%. Aici este vorba de...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...sunteți 

în eroare domnule consilier, sunteți în maximă eroare...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „...nu sunt în eroare... domnule Primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...este 

cofinanțare de 2%...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „lăsați-mă să vorbesc...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „...vorbiți, 

făceți-vă de râs...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „...vă rog frumos,... aveți exercițiul 

dialogului... nu-l aveți dar... din păcate asta este, vă mai suportăm 1 an de zile după 

aceea vă spunem, la revedere...” 

 Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „vă rog continuați 

domnul Dumitru. Domnul Dumitru vă rog.” 
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Domnul consilier Victor Dumitru „...la comisii domnul Primar ne-a spus că o 

să candideze la Consiliul Județean. Focșănenii se bucură și vrâncenii plâng...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul Dumitru 

vă rog.” 

Domnul consilier Radu Nițu „haideți vorbiți la subiect domnul consilier...” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul Nițu...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „...este vorba de Grădinița nr. 13, suma 

totală de 8.857.000 eligibil din fonduri europene 2.500.000 și exemplele pot continua. 

Nu o să mă mai opresc decât la numărul 13, este vorba de Resistematizarea 

infrastructurii de transport la nivelul municipiului Focșani în vederea creșterii 

atractivității și accesibilizării deplasărilor cu transport public, cu bicicleta și pietonale. 

Acest proiect a debutat în 2021 cu termen de finalizare în luna a șaptea 2022. Vreau să 

ne explice domnul Primar și să înțeleagă toată lumea, atât noi consilierii, aparatul 

propriu, dar în primul rând focșănenii, de ce nu a finalizat acest proiect în termen. De 

ce solicită acum încă 200 de miliarde ca să finalizeze? Și pe spatele cui? Și cine sunt 

vinovații de neimplementarea acestui proiect în termen? Pentru că asta ne solicită 

domnul Primar, de la o valoare de 71 milioane, cât a prevăzut proiectul tehnic, s-a 

adjudecat în urma licitației la 66 milioane și acum solicită 94 milioane, adică 940 de 

miliarde. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „mulțumesc și eu. 

Înainte să supun la vot, o să am o rugăminte stimați colegi, când doriți să vorbiți pe un 

anumit proiect vă rog să vă adresați, eu vă dau cuvântul. Haideți ca să avem o ședință 

cât de cât liniștită domnul Nițu. Vă mulțumesc și eu. Mă uit peste tot să știți.  

Doamna secretar, am un proiect suplimentar, am un proiect retras și un proiect 

care nu a intrat pe ordinea de zi, corect? Bun .” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

președinte dați-mi voie.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „vă rog.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnul 

Imireanu este în sală? Vă rog să dați explicații cu privire la Grădinița nr. 13 să înțeleagă 

și focșănenii de ce este așa și am spus de la bun început că sunt sume prealocate, sume 

fixe nu a fost cu cofinanțare de 2% proiectul.” 

Domnul președinte de ședință Dumitru Corneliu Gheoca „domnul Imireanu 

haideți vă rog scurt, ca să începem ordinea de zi, să votăm.” 

Domnul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte „așa cum v-am mai spus, 

v-am mai explicat, proiectul de la  Grădinița 13 face parte dintr-un grup de proiecte pe 

Axa de finanțare 9 unde municipiul Focșani a avut alocat inițial 5 milioane de euro. În 

cadrul Strategiei de Dezvoltare Locală noi am avut mai multe proiecte la vremea 

respectivă, 2018 le-am evaluat cam 400.000 o grădiniță, tot acolo intră și Grădinița 1, 

Creșa 1, Grădinița 10, Grădinița 13, Centrul Multifuncțional din Bahne și Revoluției 

16 și 17, reabilitarea blocurilor din strada Revoluției 16 și 17. Fiecare a fost estimat cu 

o anumită valoare și în urma evaluării s-a aprobat Strategia cu valorile acelea. În urma 

elaborării documentațiilor tehnico-economice s-au constatat că sunt necesare mai 

multe lucrări decât am estimat noi inițial...am depășit suma de 5 milioane de euro... 

ulterior a venit Ordonanța 34 și s-a procedat la ajustarea valorii... 
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.... Prin ajustare am crescut atât cheltuielile eligibile, cât și cheltuielile 

neeligibile.... în mare parte este vorba de axa nouă, pentru că aici au fost problemele, 

fiind sume prealocate dinainte.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Dacă-mi permiteți? Explicați-ne, vă rog, 

în detaliu, cum de s-a ajuns de la 2 milioane la 9 milioane în cazul Grădiniței nr. 13?” 

D-nul Adrian Imireanu – șef serviciul proiecte: „Suma cu care s-a plecat 

inițial, care a fost prinsă în strategie de 400 mii de euro... În urma elaborării 

documentației economice, DALI-ului, a reieșit un necesar de lucrări mult mai mare 

decât cei 400 mii de euro.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Nu credeți că, cu acei 9 milioane de euro 

puteam construi de la zero o grădiniță nouă? 9 milioane de lei?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da, 

domnule Imireanu! Mulțumim pentru lămuriri! ( De la tehnic, vă rog să-mi rezolvați 

ecranul aici, că nu-i mai văd pe colegii din online).  

Stimați colegi, o să vă supun la vot proiectul suplimentar al ordinii de zi, 

împreună cu cel retras de domnul Primar și cel care nu a intrat pe ordinea de zi astăzi. 

....  

(S-a închis, nu știu. S-a ars.) 

Cine este pentru? În sală toată lumea este ”pentru”.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „În 

online cine este? Că nu.... Domnul Mocanu este ”pentru”. 

Și ordinea de zi în integralitatea ei? Cu un proiect retras, unul nu a intrat pe 

ordinea de zi și un proiect suplimentar?  

Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, ordinea de zi în integralitatea sa a fost 

aprobată.  

Vă mulțumesc! ( Se mai poate face ceva? Păi da... dar eu știu...)” 
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Se prezintă punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării sumei de 11,65 mii lei, din bugetul local al Municipiului Focșani pe anul 

2023, pentru derularea proiectului „1 IUNIE, ZIUA INTERNAȚIONALĂ A 

COPILULUI – ZIUA CREAȚIEI”, precum și pentru proiectul „CULORILE 

FERICIRII”, proiecte inițiate și organizate de Consiliul Local al Tinerilor din 

Municipiul Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Dacă 

sunt discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

În online?  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Mulțumesc!  

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 1  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 115 

 

Se prezintă punctul 3   al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea 

HCL nr. 419/2018 privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza DALI și descrierea sumară a investiției 

propuse a fi realizată prin proiect pentru obiectivul  „Reabilitarea, modernizarea 

și echiparea infrastructurii educaționale a Grădiniței cu program prelungit nr. 

16”, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  
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Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 3  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 116 

 

Se prezintă punctul 4   al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea 

HCL nr. 457/2019 privind aprobarea proiectului și a cheltuielilor legate de proiect 

pentru proiectul „Reabilitarea, modernizarea și echiparea infrastructurii 

educaționale a Grădiniței cu program prelungit nr. 16”; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La 

proiectul nr. 4, am un amendament de făcut. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Vă 

rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

vorba despre o eroare de redactare.  

La art. 3, în loc de reabilitarea, modernizarea și echiparea infrastructurii 

educaționale a Grădiniței nr. 13 se va citi: 

”Reabilitarea, modernizarea și echiparea infrastructurii educaționale a 

Grădiniței cu program prelungit nr. 16.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  

„Mulțumesc! Supun la vot amendamentul domnului primar pentru îndreptarea erorii 

materiale.” 

Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  

„Mulțumesc!” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, amendamentul domnului primar pentru 

îndreptarea erorii materiale a fost aprobat. 

Și proiectul în integralitatea sa?  
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Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 4  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 117 

 

Se prezintă punctul 5   al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind modificarea 

anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului local nr. 321/2018 pentru aprobarea 

documentației tehnico-economice – faza DALI, a indicatorilor tehnico-economici 

și a descrierii investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Resistematizarea 

infrastructurii de transport la nivelul Municipiului Focșani, în vederea creșterii 

atractivității și accesibilității deplasărilor cu transportul public, cu bicicleta și 

pietonale”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  „Dacă 

aveți discuții? Vă rog, domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Eu, din 

păcate sau din fericire, dintotdeauna la acest proiect sau la proiectele asemănătoare am 

avut ceva de spus și o să am în continuare. Acest proiect este început, mi se pare și 

introdus pe ordinea de zi, cred că în 2017, deci are ceva. Eu am susținut întotdeauna și 

susțin și acum și o spun cu toată convingerea, acest proiect de sistematizare nu va da 

roadele scontate și ne va face viața grea, din punctul meu de vedere.  

Am remarcat de asemeni în documentația tehnică această evoluție fulminantă a 

prețului acestui proiect de la 66 milioane de lei adjudecat prin licitație, la 94 milioane 

de lei. Foarte, foarte mare diferența. Undeva la 30%. Nu mi se pare deloc ok. Nu știu, 

colegii  cum vor vota, fiecare după conștiința lui, cum de altfel facem întotdeauna, dar 

eu mă abțin la acest proiect. Nu pot să mă dezic de ceea ce am susținut și susțin în 

continuare. Și de asemeni poate vi se pare un paradox, mă rog să nu am dreptate. 

Mulțumesc!”  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  „Da. 

Mulțumesc și eu domnule consilier! 

 Dacă mai sunt și alte discuții? Dacă nu, supunem la vot proiectul. Cine este 

pentru?  

În sală fără domnul Bîrsan care se abține, toată lumea este pentru... 18 voturi 

pentru....” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul președinte!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  „Vă 

rog!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul președinte! Și USR se abține 

de la acest proiect tocmai pentru că valoarea proiectului depășește cu mult capacitatea 

Focșaniului de a face aceste plăți, iar acest proiect trebuia să fie terminat, exact cum a 

spus domnul consilier Dumitru Victor, încă din 2022. Dacă se termina atunci, nu mai 

era cazul să mai reactualizăm indicatorii tehnico-economici. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca:  „Ok. 

Am înțeles. Deci avem 3 abțineri. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 17  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian,   Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,   Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Drumea Alina 

Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria și 3 abțineri 

din partea doamnelor  consilier: Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și a domnului 

consilier  Bîrsan Costel,  proiectul nr. 5 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 118 

 

Se prezintă punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind indexarea, 

la nivelul Municipiului Focșani, a impozitelor și taxelor locale pentru anul fiscal 

2024, cu rata inflației 13,8%; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Dacă 

sunt discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Domnule Mocanu?” 

20 voturi ”pentru”, proiectul a fost aprobat.  

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 6  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 119 

 

Se prezintă punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru Direcția de 

Dezvoltare Servicii Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria , proiectul nr. 7  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 120 

 

Se prezintă punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

procedurii și criteriilor pentru concursul organizat în vederea numirii 

directorului gradul II și directorului adjunct gradul II la Direcția de Dezvoltare 

Servicii Publice Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru? În sală avem 7 voturi pentru.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru. 

Se abține cineva? 

În sală se abțin următorii domni consilieri: Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-

Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan 

Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

Împotrivă nu sunt. 

Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 8 voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian și 12 abțineri din partea 

doamnelor și domnilor consilieri: Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru 

Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie 

Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  

Ana-Maria, proiectul nr. 8 nu  a fost aprobat. 

 

 Se prezintă punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea 

și completarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
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Focșani nr. 451/2022 privind aprobarea organigramei, statului de funcții și 

numărului de personal pentru Direcția de Asistență Socială Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Dacă 

aveți discuții, stimați colegi? Dacă nu, vă supun la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria , proiectul nr. 9  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 121 

 

Se prezintă punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind însușirea 

documentației cadastrale și aprobarea apartamentării imobilului cu destinația de 

Dispensar medical, situat în Municipiul Focșani, str. Revoluției nr. 12, Județul 

Vrancea, aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu? În online, vă rog!” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria , proiectul nr. 10  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 122 
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Se prezintă punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

modificărilor aduse anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Focșani 

nr. 383/10.12.2015 privind însușirea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al  municipiului Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria , proiectul nr. 11  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 123 

 

Se prezintă punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotărâre pentru completarea 

și modificarea HCL nr. 384/2015 privind aprobarea inventarului bunurilor care 

alcătuiesc domeniul privat al Municipiului Focșani, cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 12  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 124 
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Se prezintă punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

completarea și modificarea anexelor la Hotărârea Consiliului Local nr. 59/2007 

privind aprobarea inventarierii și clasificării parcărilor și locurilor de parcare 

din Municipiul Focșani, cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 13  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 125 

 

Se prezintă punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind 

modificarea Anexei nr. 2 la regulamentul privind ocuparea domeniului 

public/privat al Municipiului Focșani, în vederea amplasării și funcționării 

teraselor sezoniere, aprobat prin HCL nr. 112/19.04.2023; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Dacă 

sunt discuții? Nu sunt. Supunem la vot. Cine este pentru?  

În sală toată lumea este pentru. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu, Viorica Pristavu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Zîrnă Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, 

Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea 

Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria. 

  Domnule Mocanu?” 

Domnul consilier Georgian Mocanu: „Pentru.” 

Cu 20 de voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Viorica Pristavu, Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru,  Tătaru Alexandra, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei 

Liviu, Bîrsan Costel, Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Marcu Livia Silvia,  

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez  Ana-Maria, proiectul nr. 14  a fost aprobat devenind 

hotărârea nr. 126 
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Se prezintă punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotărâre privind constituirea 

dreptului de servitute de trecere cu titlu oneros asupra terenului în suprafață de 

819 mp. Aparținând domeniului privat al Municipiului Focșani, identificat prin 

număr cadastral 68514, T 86, P 440, înscris în Cartea Funciară nr. 68514, în 

favoarea MOL ROMÂNIA PETROLEUM PRODUTS S.R.L., în vederea 

asigurării accesului auto și pietonal la stația de carburanți; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: 

„Discuții? Vă rog, domnule consilier Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc, domnule președinte! Acest 

proiect, mi se pare un pic, hai să nu exagerez, să spun dubios, dar cu un mare semn de 

întrebare. Poate greșesc și chiar doresc să fiu corectat  de staff-ul tehnic, de cei de la 

contabilitate. Aici este vorba de 819 mp de la această benzinărie și mie din calcul mi-

a dat 1,78 lei chirie/ mp/lună.  

Păi, această benzinărie nu aparține unor oameni de afaceri ai statului român, 

aparține Republicii Sovietice Ungaria. Cum putem să le dăm lor, ungurilor, Ungariei, 

repet, Republica Sovietică Ungaria.... 

Da, doamna manager. Republica Sovietică Ungaria. Este sora lui Putin.  

Cum putem noi să-i dăm la un asemenea preț? Repet. 1,78 lei mp /lună, când cea 

mai ieftină chirie...” 

  Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță:  

„Dar nu este chirie, ei plătesc dreptul de trecere.” 

 Domnul consilier Costel Bîrsan: „De ce să le dăm drept de trecere pe un 

asemenea preț? 1,78 lei? Mie mi se pare....” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță:  

„Nu este un drept exclusiv. Au și dumnealor drept de trecere pe acolo.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Doamnă, este adevărat. Dreptul trebuie să-l 

aibă. Sunt de acord că nu pot funcționa fără un drept de trecere. Dar de ce este prețul 

atât de mic? Dacă poate să-mi răspundă cineva? Repet. 1,78 lei/mp/lună. Închiriez și 

eu de la Primărie cu prețul ăsta, domnul Primar. Nu-mi dați și mie?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Este 

o servitute...” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Știu ce vorbim. Da. Deci ca atare, vă rog să-

mi dați un răspuns și eu vă spun că eu mă abțin. Colegii să voteze fiecare cum dorește. 

Eu mă abțin de la acest proiect.” 

 Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da. 

Mulțumesc, domnule Bîrsan! Doamna Secretar, colegul consilier Bîrsan, cred că voia 

să întrebe dacă prețul este în urma... unei grile...” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „Nu este o grilă, este un raport .... 

autorizat.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „... a 

stabilit niște prețuri.” 

Domnul consilier Victor Dumitru: „... ... lucrurile rostogolindu-se foarte mult, 

cred că ar fi cazul să facem o nouă evaluare.” 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță:  

„Este în euro.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „ Vă 

rog, domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „În raport... vă citesc la art... deci este vorba, 

vă spun sigur, deci 819 mp, 21,37 lei mp/an și dacă împărțim, pe lună vine 1,78 lei 

mp/lună. ” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță:  

„Sau dreptul de trecere pe acest teren este 17.500 pe an, poate fi  cu titlu gratuit sau 

oneros.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Deci dreptul trebuie să-l aibă clar. Ei trebuie 

să funcționeze. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Scrie în 

raport. Conform legii se calculează prețul de servitute, această prestație a noastră de 

către dumnealor în baza Legii 50, în care spune foarte clar. În raportul de evaluare 

spune că este 800 euro/mp recuperabil în 25 de ani.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Domnule Primar, asta este. Eu nu contest. 

Încă o dată.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este o 

formulă stabilită prin lege.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Stați un pic. Deci nu contest. În cuvântul 

meu acum să nu se înțeleagă greșit. Nu contest dreptul dânșilor de servitute. Nu pot 

funcționa fără acest drept.  

Mă uit pe hartă, știu situația în teren, că vorba aia, sunt președinte de comisie de 

urbanism și am fost acolo și am fost nu numai o dată, problema este așa, la art. 3, ziceți 

că nu e așa doamna secretar, vă rog citiți cu atenție, art. 3 alin. 1 aprobarea valorii 

prestației beneficarului dreptului de servitute de trecere în cuantum de 21, 37 mp pe 

an...domnul primar stați un pic, eu am spus așa și repet, mi se pare un preț ridicol de 

mic, există posibilitatea legală să-l modificăm?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...dacă 

asta este legea...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „...este legea, dar acest raport care a făcut 

această evaluare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„..propuneți un amendament și luați...” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „...această evaluare mi se pare...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

Bîrsan este dreptul dumneavoastră să propuneți un amendament dacă considerați că 

este prea puțin și spuneți cât considerați că ar fi...” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „...nu legea contestă, domnul primar, ci 

raportul de evaluare prin care stabilește prețul..” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „E 108 

euro mp, credeți că se vinde cu 1.000 de euro mp terenul?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „...nu, spune valoarea...nu că se vinde...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ 

...valoarea respectivă se poate recupera în 25 de ani, asta e formulat prin lege, dacă îl 

cumpăra acum pe loc plătea 108 euro mp.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Aritmetica așa ne spune, 1,78 de lei mp. pe 

lună, ce să spunem mai mult de atât, suntem focșăneni, știm ce valoare are un teren, 

știm care sunt chiriile.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Drept de 

servitute de trecere nu este despre închiriere și nu mai are voie nimeni să intre pe 

terenul respectiv în afară de..nu construiește nimic, nu face nimic, pur și simplu trece 

și trecem cu toții.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „De acord, dar e al nostru și îl folosesc ei 

contra unui preț...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Hai să-l 

luăm, hai să-l luăm, îl folosesc toți cetățenii și din Focșani și cei care tranzitează 

Focșaniul și intră în acea stație peco să alimenteze.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Stați un pic, domnul primar îmi pare rău, dar 

nu aveți dreptate și vă spun de ce. Credeți că focșănenii mor acum că nu mai există 

mall acolo să presupunem că s-a închis...au murit focșănenii, nu mai pot trăi că nu trec 

pe la mall? Haideți domnul primar..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bun, dar 

atunci propuneți respingerea, le luăm dreptul de a trece pe acolo, le tragem un gard și 

se închide.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Se inchide benzinăria care e problema.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și 

inițiativa privată nu o mai suținem noi.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Ba da domnul primar, dar vă repet, aparține 

Republicii Sovietice Ungare, nu aparține unor privați.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Aveți 

ceva cu Ungaria acuma.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Eu înțeleg că singura 

problemă a domnului Bîrsan...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Știam că 

erați împotriva estului, acum sunteți și împotriva vestului? Nu mai înțeleg.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Nu auziți domnule că s-au sovietizat ăia?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Eu am înțeles că singura 

dumneavoastră problemă e referitoare la prețul pe lună, mă rog, da, ok, eu ..nu suntem 

noi în măsură, doar domnul Bîrsan a întrebat..domnul primar..domnul primar...” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Evaluarea terenului și a prețului introdus 

în calcul conform normelor legale o face un expert.. nu putem face noi așa din pix..” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Asta știm doamna secretar, 

domnul Bîrsan doar asta a întrebat, dacă se poate, eu știu, modifica acest raport din 

2000 sau reevalua...da, bun, mai sunt și alte discuții cu privire la acest proiect de 
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hotărâre? Dacă nu, eu vă supun la vot proiectul. Cine este pentru? Ați votat pentru, nu? 

Bun...se abține cineva? 2 abțineri. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 18 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria 

Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, 

Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 2 „abțineri” din partea domnilor consilieri 

Bîrsan Costel și Dumitru Victor, proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 127 

 

Se prezintă punctul 16 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în suprafață de 18,00 mp. 

situat în Focșani, Aleea Căminului nr. 9, sc. 1, județul Vrancea, T. 177, P. 9357 

înscris în CF 71207 ce aparține domeniului privat al Municipiului Focșani, către 

doamna Arion Nina; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Dacă sunt discuții? Nu 

sunt, supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Domnul 

Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 128 

 

Se prezintă punctul 17 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea vânzării cu plata în rate a apartamentului situat în Focșani, str. 

Pinului nr. 1, bl. 1, ap. 18 înscris în CF 65504-C1-U36 UAT Focșani și a boxei 

înscrisă în CF 65504-C1-U11 UAT Focșani către domnii Boboc-Gurguiatu 

Victoraș-Claudiu și Boboc-Gurguiatu Liliana-Alina; Inițiatori, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă și consilieri locali Macovei Liviu-George, Dumitru Victor, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt,  

supunem la vot. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc, 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, 

Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 

Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 129 
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Se prezintă punctul 18 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

neexercitarea dreptului de preemțiune la cumpărarea imobilelor – terenuri 

arabile situate în extravilan Focșani, tarlaua 50, parcela 207/1 cu suprafețele de: 

1546 mp, înscris în CF 61564; 482 mp, înscris în CF 61566; 1026 mp, înscris în 

CF 61578; 1157 mp, înscris în CF 61580; 1546 mp, înscris în CF 61572 și 1049 mp, 

înscris în CF 61575, aflate în proprietatea S.C. PANDORA PROD S.R.L., pentru 

care au fost depuse ofertele de vânzare nr. 15, 16, 17, 18, 19 și 20 în data de 

30.03.2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Vă rog domnul 

consilier Bîrsan.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Mulțumesc, domnule președinte. Și la acest 

proiect am eu ceva de comentat așa să se bucure alții. Deci acest proiect după părerea 

mea a fost, să zicem literar vorbind, scris un pic pe dos și o să am un amendament 

pentru că prin formularea acestui proiect ne sugerează să nu ne exprimăm dreptul de 

preemțiune, vreau să vă atrag atenția, stimați colegi, e vorba de o suprafață 6.800 de 

mp mai precis 6.806 mp. cu o valoare 2,29 de lei mp. Am mai spus-o și o mai spun și 

pentru tine domnul Nițu poate îți intră în cap, că ție îți intră pe o ureche și îți iese pe 

amândouă. Deci e vorba de o sumă de bani de 2,29 de lei, o sumă ce să vă spun, extrem 

de atractivă din punctul meu de vedere. Suprafețele de teren, am consultat harta, sunt 

în prelungirea unor terenuri aflate în proprietatea Primăriei Focșani și nu sunt în zona 

de excludere, sunt alte terenuri în zona de excludere a puțurilor de apă...da, da, da, ca 

atare eu doresc ca aceste terenuri să fie cumpărate având în vedere că este vorba de o 

sumă de 3.000 de euro, atât, 6.800 mp. cu 3.000 de euro și vreau să dau citire 

amendamentului, deci amendamentul, prima parte practic, nu vă citesc tot proiectul, aș 

vrea să sune în felul următor: proiect de hotărâre privind exercitarea dreptului de 

preemțiune la cumpărarea imobilelor, am mai spus domnul Nedelcu și o mai spun. 

Deci acesta este amendamentul meu și vă rog domnule președinte să-l supuneți la vot. 

Mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Bineînțeles domnul, 

urmăm procedura. Bun, mulțumesc! Avem un amendament, dacă mai sunt și alte 

discuții, dacă nu, vă supun la vot amendamentul domnului Bîrsan. Cine este pentru? În 

sală avem 12 voturi pentru. Se abține cineva? 7 abțineri. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Abținere.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Abținere, da. Bun, 12 

voturi pentru și 8 abțineri amendamentul a fost aprobat...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Nu a fost aprobat potrivit art. 139 alin. 2 hotărârile privind dobândirea sau înstrăinarea 

dreptului de proprietate în cazul bunurilor imobile se aprobă de Consiliul Local cu 

majoritate calificată, adică 15..” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Bîrsan...am fost 

prins de val și nu mi-am mai dat seama.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „O secundă, domnul președinte îmi 

permiteți?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da.” 
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Domnul consilier Bîrsan Costel: „Doamna secretar acest lucru trebuia să ne 

spuneți la comisie..ne-ați lucrat..” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Trebuia să citiți domnule..”  

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Domnule nu le putem ști pe toate cum nici 

dumneavoastră nu le puteți ști pe toate, dar doamna secretar trebuia să le știe, e datoria 

dânsei să le știe, să ne informeze la comisie...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Nu este datoria mea.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Doamnă repet, e datoria dumneavoastră să 

ne spuneți.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„La comisie vă asist, nu vă pot influența.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel: „Bine nu e nicio problemă. Solicit colegilor 

să nu aprobe, în acest caz, să nu aprobe acest proiect. Mulțumesc!”  

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Vă rog microfonul, bun 

supun la vot dacă...vă rog domnul Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Vreau să spun că proiectul trece 

sau nu trece tot pe 2/3.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „A, asta e clar. Da, bun, 

supunem la vot proiectul. Cine este pentru. În sală 7 voturi pentru. Se abține cineva? 

12 abțineri. Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 8 voturi „pentru” 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 12 „abțineri” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-

Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, proiectul nu a fost aprobat. 

Înainte de proiectul 19...da, știu, mă iau cu...domnul Nițu continuăm?...Luăm o 

pauză? Continuăm? Haideți. Înainte de proiectul 19 pentru că proiectul 19 și 20 sunt 

cu vot secret, cu buletine de vot, vă rog să propuneți comisia de numărare a voturilor, 

vă rog domnule.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Domnule președinte, PNL-USR propune 

pe subsemnatul Zîrnă Cristian, propune pe...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Haideți, haideți...” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Victor Dumitru și domnul Macovei.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Comisia, bun. Cine este de 

acord cu comisia de numărare și validare a voturilor? În sală toată lumea este pentru? 

Domnul Mocanu? Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Da, mulțumim. Cu 19 

voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru 
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Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

că domnul Victor nu este, comisia a fost aprobată. 

 

Se prezintă punctul 19 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

desemnarea unui consilier local ca membru în cadrul rețelei aleșilor locali din 

Uniunea Europeană în cadrul proiectului; „Construim Europa împreună cu 

autoritățile locale”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Propuneri, vă rog.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Grupul PNL-USR propune pe domnul 

consilier Nicolae Răduță.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc, domnul Nițu, 

vă rog!” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul e vorba de un proiect foarte important 

pentru comunitatea noastră, legătura cu Uniunea Europeană trebuie să facă parte, zic 

eu, unul care știe o limbă străină.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Sunt convins că cel care va 

fi...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Și eu propun pe doamna profesor Ailincuței 

Lauriana.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Ok.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Nu-i nimic, a luat acceptul și dacă lipsește poate 

fi votată, dacă dumneavoastră sunteți de acord poate fi votată.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc domnul Nițu, 

am luat act de cele două propuneri, continuăm cu proiectul 20, o să..ați luat și 

dumneavoastră act.”  

 

Se prezintă punctul 20 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

numirea unui consilier local membru în Comitetul Director al Clubului Sportiv 

Municipal Focșani 2007; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Vă rog propuneri. Domnul 

Zîrnă, vă rog.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Grupul PNL-USR propune pe domnul 

consilier Corneliu Dumitru Gheoca.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc domnul Zîrnă. 

Vă rog domnul..” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Da, grupul PSD propune pe domnul consilier 

profesor de educație fizică și sport Mocanu Georgian.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumesc domnul Nițu. 

De asemenea am luat act și de aceste două propuneri, vă rog domnul Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu-George: „Domnul Nițu de ce propuneți doar 

pe cei care nu sunt prezenți fizic?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Domnul, doamna Ailincuței are o problemă, iar 

domnul e într-o acțiune în Portugalia cu Erasmus, cu copii, are grijă de copii, da un 

proiect european de-al nostru și nu știu dacă ați citit domnul Zîrnă că spui destule, la 
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proiectul cu desemnarea unui consilier pentru comunitatea europeană, construim 

Europa, sunt niște criterii acolo, nu știu dacă le-ați citit...” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Știm domnul, știm, nu ne 

mai citiți acuma că le știm, am citit și noi proiectul.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „..aveți o serie de beneficii, poate să plece în 

afară, sunt multe, le-ați citit, nu? De aia aveți și o propunere așa frumoasă, bravo, mă 

bucur.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Mulțumim domnul Nițu 

pentru completări.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Ați citit pdf-ul?” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Domnul Costea, vă rog, 

continuăm ședința? Haideți.” 

 

Se prezintă punctul 21 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, statului de funcții și numărului de personal pentru 

aparatul de specialitate al Primarului municipiului Focșani,  cabinetul primarului 

și viceprimarii municipiului Focșani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot? Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Domnul Mocanu, 

vă rog!” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 130 

 

Se prezintă punctul 22 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar 

Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, 

st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. Alexandru 

Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni 

(tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Nu sunt. 

Supunem la vot. Cine este pentru? Se abține cineva? Domnul Mocanu?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Cu 8 voturi „pentru” 

Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel și 12 „abțineri” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-

Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 
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George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, proiectul nu a fost aprobat. 

 

Se prezintă punctul 23 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea trecerii unor bunuri din domeniul public în domeniul privat al 

Municipiului Focșani, în vederea scoaterii din funcțiune, casării și valorificării în 

condițiile legii;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Gheoca Corneliu: „Discuții? Vă rog domnul 

Bîrsan.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costea: „Mulțumesc domnule președinte. La acest 

proiect...nu știu cum să spun...este pe ordinea de zi cred că din 2016 sau 2017, deci ani 

de zile, de ani de zile iau cuvântul la acest proiect de fiecare dată și solicit să mi se 

prezinte niște documente și nu primesc niciodată aceste documente, ba mai mult cineva 

a avut obrăznicia să-mi trimită o adresă să-mi spună să le caut singur la Arhivele 

Naționale, deci obrăznicie. Vreau să vă readuc aminte ceea ce am spus și atunci, în 

2016 sau 2017 când a avut acest proiect prima dată loc pe ordinea de zi, două chestii 

mi-au atras atenția extraordinar de spontan și v-am adus la momentul respectiv un act 

de vânzare cumpărare a unui apartament și pe acest inventar era un întrerupător electric 

numit Usol, care-i de mărimea acestei borsete, așa era de mare și așa este și acum, 

poate chiar mai mic acum având în vedere avansul tehnicii și un motor electric de la o 

pompă, costau cât un apartament de două camere, repet cât un apartament de două 

camere. Un alt reper de acolo se numea rezervor de clorinare, acel rezervor de clorinare 

de fapt era un butoi de 200 de litri albastru, de pus varză în el, cum pun gospodinele la 

murat...era la ofertă și acela costa cât o garsonieră. Și am solicitat acele facturi, eram 

și eu curios ca și ales local cine a fost beneficiarul sau cine a vândut acele produse, să 

știm și noi în buzunarul cui a intrat o garsonieră de exemplu și un apartament pentru 

trei repere de te miri ce și bineînțeles că nu am primit. Oricum faptele sunt prescrise, 

dacă discutăm din punct vedere penal sunt prescrise de mult, dar pe asta au mizat cei 

care au făcut ce au făcut și ce s-a întâmplat atunci, dar să nu uităm că acești bani au 

fost din buzunarul focșănenilor, din impozitele noastre, din ceea ce a plătit fiecare din 

buzunarul lui, ca să ne fie nouă mai bine, dar de fapt a umplut probabil buzunarele 

altora. Ca atare eu mă abțin la acest proiect, nu pot să mă dezic de ceea ce am susținut 

și voi susține în continuare, ceilalți să voteze cum doresc, e treaba dânșilor, dar domnul 

primar eu am cerut și în ședința...parcă acum două ședințe, am făcut interpelări în acest 

sens, nu am primit nimic doamna secretar, nici că-i lae, nici bălaie. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „V-am 

comunicat ce am primit.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costea: „Ce ați primit? Că eu nu am primit nimic, 

nicio comunicare. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nimic.” 

        Domnul consilier Bîrsan Costea: „A da? Mulțumesc! Da, deci la fel, o 

obrăznicie fără seamăn, ei pe banii focșănenilor nu dau socoteală, să facă ce vor și cum 

vor. Mulțumesc! ” 
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        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc și eu 

domnul Bîrsan. Alte discuții? Nu mai sunt. Supunem la vot acest proiect. Cine este 

pentru?” 

        Doamna consilier Stroie Mirela: „Nu particip la vot.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mă scuzați, o 

neparticipare. Reiau. Cine este pentru? Stimați colegi, cine este pentru? Se abține 

cineva?  

       În sală 17 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica,  Radu Nițu și Ungureanu Danie, 1 vot abținere 

din partea domnului consilier Bîrsan Costel și o neparticipare la vot din partea doamnei 

consilier Stroie Mirela.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Mocanu?” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

        Cu 18 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Tătaru 

Alexandra, Zîrnă Cristian, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu 

Daniel, 1 vot abținere din partea domnului consilier Bîrsan Costel și o neparticipare la 

vot din partea doamnei consilier Stroie Mirela proiectul numărul 23 de pe ordinea de 

zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 131 

 

         Se prezintă proiectul numărul 24 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind aprobarea scoaterii din funcțiune în vederea  valorificării  și, după caz, 

casării unor bunuri inventariate în domeniul privat al municipiului Focșani;                                                                        

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Discuții? Vă rog 

domnul Bîrsan!” 

        Domnul consilier Bîrsan Costea: „Mulțumesc domnule președinte. O situație 

similară este cu inventarul, de asemenea domnule primar am cerut o interpelare la 

interpelarea ședințelor trecute, să ni se pună la dispoziție un lucru foarte simplu, 

facturile de achiziție la niște stații, dacă îmi aduc eu bine aminte pe care le folosea la 

ENET și la fel nu am primit niciun răspuns. Cei de la CUP au fost obraznici, dar cei 

de la ENET au fost la fel de obraznici? Ca atare solicit colegilor mei să nu votăm acest 

proiect. Mulțumesc! ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc și eu 

domnule consilier Bîrsan. Alte discuții dacă mai sunt. Dacă nu, vă supun la vot 

proiectul. Cine este pentru? Proiectul 24...Cine este pentru? Se abține cineva? 

        În sală 7 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Balaban 

Luminiţa, Gongu Emanuel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica,  

Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 12 voturi „abținere” din partea doamnelor și 
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domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și Zîrnă Cristian. 

” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul 

Mocanu? Domnul Mocanu ne auziți?” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

        Cu 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Balaban 

Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica,  Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 12 voturi „abținere” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și Zîrnă 

Cristian proiectul numărul 24 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. ” 

 

        Se prezintă proiectul numărul 26 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind modificarea Hotărârii Consiliului local al Municipiului Focșani nr. 

414/2020 privind aprobarea tarifelor și a prețurilor de pornire la licitație pentru 

închirierea unor bunuri, utilizate în desfășurarea activității, începând cu anul 

2021 de către Societatea Administrația Piețelor Focșani S.A., cu modificările și 

completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

președinte, retrag acest proiect de pe ordinea de zi, motivat de mai multe aspecte, în 

primul rând Administrația Piețelor văd că…nu că stagnează…chiar nu vrea să se 

dezvolte, chiar nu vrea să modernizeze, deși i-am sprijinit cu ajutorul colegilor de 

specialitate de la Serviciul de Investiții să întocmească notă conceptuală și temă de 

proiectare pentru studiul de fezabilitate pentru modernizarea pieței, nici până în acest 

moment nu au catadicsit să aprobe în consiliul de administrație acest aspect, deci…” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Am luat act. Deci 

îl retrageți de pe ordinea de zi.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Îl retrag 

și aștept și eu să văd din partea majorității PNL-USR din consiliul de administrație că 

vor să facă ceva modern cu această piață, dacă doar așa ne jucăm de-a administrarea 

unei societăți comerciale cred că nu are sens să aveți tarife să încasați mai mult, că nu 

aveți de ce, luați de la oameni mai mult decât trebuie. Mulțumesc! ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Am notat, l-ați 

retras. Mai avem un singur proiect, cel în completare, căruia o să-i dau citire imediat.” 

 

       Se prezintă proiectul numărul 1 în completarea ordinii de zi: proiect de 

hotărâre privind alocarea sumei de 9,80 mii lei din bugetul local al Municipiului 

Focșani pe anul 2023 Școlii Gimnaziale ”Anghel Saligny” Focșani în vederea 

participării elevului Șonțu Tudor Ștefan la Olimpiada Internațională ”WORLD 

MATHEMATICS LEAGUE”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Discuții? Vă rog 

doamna Marcu.” 
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        Doamna consilier Marcu Livia-Silvia: „Bună ziua! Am studiat un pic 

documentele care sunt atașate la mapă și în primul rând noi vrem să-l felicităm pe 

elevul Șonțu Tudor, cât și pe familie deoarece susțin ca el să-și dezvolte competențele, 

însă elevul care funcționează la școala din Focșani a parcurs de fapt șase module de 

pregătire la un centru educațional pentru copii din Galați, deci o societate privată, o 

societate comercială. Este parte dintr-o rețea de centre de aritmetică mentală 

subordonate organizației cu origini egiptene Al Tarek, deci fără vreo legătură cu 

instituțiile de educație din România, este un campionat egiptean Horus și până acum a 

participat la fazele on-line, îl felicităm, de altfel a fost și în Egipt, însă credem că sunt 

costurile destul de mari și cred că ar trebui să caute sponsori, eventual să se afirme în 

sistemul de educație național. De altfel domnul director de la școala Anghel Saligny a 

precizat că a avut și rezultate obținute la nivel național, nu am găsit decât certificate 

privind parcurgerea modulelor de la societatea comercială, eventual cred că banii ar 

trebui dați acelei societăți comerciale din partea sponsorilor și considerăm că nu este 

oportun alocarea acelei sume, de aceea grupul PNL-USR cred că se abține. 

Mulțumesc!” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc 

doamna consilier Marcu! Foarte bune precizările cu privire la acest proiect de hotărâre, 

motiv pentru care dacă nu mai sunt și alte discuții o să vă supun la vot proiectul. Cine 

este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? 

        În sală 7 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Balaban 

Luminiţa, Gongu Emanuel, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica,  

Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 12 voturi „abținere” din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, 

Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și Zîrnă 

Cristian.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Mocanu 

vă rog!” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru educație, fie privată, fie cea pe 

care o avem prin Ministerul Educației Naționale.” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Domnul Mocanu 

cum votați?” 

        Domnul consilier Mocanu Georgian: „Pentru.” 

        Cu 8 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Balaban 

Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, 

Pristavu Viorica,  Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 12 voturi „abținere” din partea 

doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-

Maria, Drumea Alina-Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra și Zîrnă 

Cristian proiectul numărul 1 în completarea ordinii de zi nu a fost aprobat. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Stimați colegi am 

epuizat secțiunea de proiecte. Avem secțiunea a II-a și secțiunea a III-a de Diverse. O 

să continui cu secțiunea a II-a prin a da citire Adresei Direcției de Asistență Socială 

Focșani nr. 3870/30.03.2023  înregistrată la Primăria municipiului Focșani sub nr. 
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33987/31.03.2023 privind efectuarea orelor de muncă în folosul comunității de 

persoanele apte de muncă beneficiare de ajutor social pe luna martie 2023. 

        Pentru Diverse o să vă rog să vă înscrieți la cuvânt, care coleg consideră și 

dorește să discute la capitolul Diverse, dacă nu, propun o pauză pentru întocmirea 

buletinelor de vot. Mulțumesc!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „La 

Diverse doar atât vreau să vă comunic, așa cum v-am prezentat la începutul ședinței, 

am finalizat raportul de activitate al primarului pe anul 2022 pe care vi l-am pus la 

dispoziție și pe suport hârtie, pentru cei interesați acest raport de activitate se poate 

consulta pe site-ul Primăriei Municipiului Focșani la secțiunea respectivă. A fost un 

an, spun eu un an plin de încercări, dar zic eu și de rezultate. Sunt multe proiecte 

începute, sunt de asemenea multe proiecte finalizate. Mulțumesc tuturor celor care   s-

au implicat pentru ducerea la îndeplinirea acestor obiective și începerea unor obiective 

noi și sperăm noi ca împreună să putem să le ducem până la capăt, pe toate proiectele 

începute pentru comunitate și pentru focșăneni. Mulțumesc!” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc! 

pauză, da? pentru întocmirea buletinelor. Mulțumesc!” 

 

        PROCEDURĂ DE VOTARE  

 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Vă rog în bănci! 

Domnul Daniel Ungureanu, vă rog! Domnul Costea, vă rog! Reluăm? Doamna Drumea 

reluăm. Haideți! Reluăm ședința stimați colegi. Am procedat la votarea celor patru 

consilieri propuși de către Consiliul Local pentru cele două proiecte de hotărâre. Dau 

citire primului proiect.” 

 

         Se prezintă proiectul numărul 19 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre 

privind desemnarea unui consilier local ca membru în cadrul rețelei aleșilor locali 

din Uniunea Europeană în cadrul proiectului; „Construim Europa împreună cu 

autoritățile locale”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Vă rog rezultatul 

votului.” 

        Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte. În urma 

verificărilor s-au constatat următoarele: s-a tipărit un număr de 19 buletine de vot,    s-

a repartizat un număr de 19 buletine de vot, rezultatul votului este următorul: 

        Domnul consilier Răduță Nicolae 12 voturi pentru, 6 voturi împotrivă, 1 vot nul.  

        Doamna consilier Ailincuței Lauriana 6 voturi pentru, 12 voturi împotrivă, 1 vot 

nul. 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc! 

Supunem la vot. Cine este pentru? Se abține cineva? Nu mai este nimeni on-line. A 

votat și domnul Gongu. Domnul Gongu a votat pentru și restul..... ” 

          Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Deci 13 pentru...că suntem 18. ” 

        Cu 13 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 
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Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și Gongu Emanuel și 5 voturi abținere din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul numărul 19 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat devenind hotărârea nr. 132  

 

        Se prezintă proiectul numărul 20 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

numirea unui consilier local membru în Comitetul Director al Clubului Sportiv 

Municipal Focșani 2007; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Da, domnule președinte. În urma 

verificărilor s-au constatat următoarele: s-a tipărit un număr de 19 buletine de voturi, 

s-a repartizat un număr de 19 buletine de vot, rezultatul votului este următorul: 

       Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru 13 voturi pentru, 5 voturi împotrivă, 

1 vot nul.  

       Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel 5 voturi pentru, 13 voturi 

împotrivă, 1 vot nul. 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc! 

Supunem la vot. Cine este pentru? Se abține cineva? Împotrivă? ” 

        Cu 14 voturi pentru din partea doamnelor și domnilor consilieri Bîrsan Costel, 

Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, 

Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie 

Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Gongu Emanuel și Ungureanu Daniel și 4 

voturi abținere din partea doamnelor și domnilor consilieri Nedelcu Mihai, Nistoroiu 

Alexandru, Pristavu Viorica și Radu Nițu proiectul numărul 20 de pe ordinea de zi a 

fost aprobat devenind hotărârea nr. 133  

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Vă mulțumesc 

colegi pentru susținerea la CSM 2007 în Comitetul Director, declar ședința închisă. 

Mulțumesc! ” 

        Domnul consilier Răduță Nicolae: „O clipă domnul președinte....și eu la fel, 

mulțumesc pentru propunere și susținere și votul acordat. ” 

        Domnul preşedinte de şedinţă Gheoca Corneliu Dumitru: „Mulțumesc, 

declar ședința închisă. O zi bună, numai bine!” 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 
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                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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